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Verslag OPR – vergadering  

Datum : donderdag 1 december 2022 

Tijd : 19.00 – uiterlijk 22.00 uur 

Locatie: Microsoft Teams 

  
Aanwezig namens OPR:   
Tamara Kalkman (leerling, Stg. Evang. Bijbelgetr. VO) 
Simone Koot (ouder, Stg. R.K. VHMO Noord Rotterdam) 
Frans Postma (personeel, iHUB) 
Irma van Oorschot (personeel, St. Kavor) 
Jeffrey Sellier (personeel, Stg. BOOR) (secretaris) 
Allyssia Sevenhuijsen (personeel, Stg. OZHW) 
Nanda Verburg (personeel, IJsselcollege/Stg. VO Capelle a/d IJssel)  

 

Aanwezig namens SWV Koers VO: 
Marieke Dekkers (voorzitter CvB) 
Jaap van der Have (lid CvB) 
Gerjanne Versluis (notulist) 
  
Afwezig met kennisgeving:  
Jan van Buuren (personeel, STC-Group) (voorzitter) 
Frits Geerds (personeel, Ver. Geref. VO West NL) 
Marjet Kalkman (personeel, Stg. Krimpenerwaard College) 
Monique Schram (bestuurssecretaris) 
Safa Sodirijo (ouder, Grafisch Lyceum Rotterdam) (vicevoorzitter) 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Vanwege de afwezigheid van de voorzitter en vicevoorzitter, neemt de secretaris van de OPR de 
voorzittersrol voor deze vergadering over. De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen 
welkom. Er zijn geen aanvullingen op de agenda. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
2. Mededelingen (ter informatie) (bijlage 1) 
In het verslag worden alleen de mededelingen opgenomen waar in de vergadering aanvullingen op 
zijn gedaan of vragen over zijn gesteld.  

 
Mededelingen vanuit het CvB 

a) Activiteitenplan Koers VO 2022-2023 (jaarplan) 

Het activiteitenplan Koers VO 2022-2022 is het concrete plan voor schooljaar 2022-2023 vanuit het 

Ondersteuningsplan 2022-2026. Voorheen heette dit het Jaarplan en deze is voor de interne 

organisatie. 

 

c) Rooster van aftreden RvT 

In de ALV van 13 december aanstaande vindt de bindende voordracht voor de benoeming van de 

voorzitter RvT plaats. Het proces is goed verlopen. Vanuit de OPR heeft de secretaris deelgenomen 

aan de gesprekken van de adviescommissie. In eerste instantie zou de voorzitter van de OPR ook 

deelnemen aan de gesprekken. De voorzitter heeft zich teruggetrokken, aangezien hij beide 

kandidaten persoonlijk kent. Er was helaas geen mogelijkheid om een ander OPR-lid in plaats van de 

voorzitter deel te laten nemen aan de gesprekken. Naast de OPR, was ook een afvaardiging van de 

ALV aanwezig bij de gesprekken van de adviescommissie. 
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De OPR wil graag het komend jaar een gesprek voeren met het RvT-lid  op voordracht van de OPR 

(mevrouw E.H. van Dijk). <<actie>> 

d) Vierjaarlijks onderzoek Inspectie van het Onderwijs naar bestuur en 

samenwerkingsverband 

Het OPR-lid dat aanwezig was bij het gesprek met de Inspectie, geeft een korte toelichting over het 

gesprek. 

Het CvB is in afwachting van het concept rapport van de Inspectie. Daarin worden ook de 

herstelopdrachten (in vertrouwen in het bestuur) op schrift gesteld. Bespreking van dit definitieve 

rapport zal op een later moment ook geagendeerd worden bij de OPR. <<actie>> 

 
3. Verslagen: 
a) Concept verslag gezamenlijk overleg RvT, OPR, MR, CvB 04-10-2022  
De OPR zal eventuele op- en/of aanmerking inventariseren voor de RvT. <<actie>> 
 
b) Concept verslag Overleg OPR en CvB 4 oktober 2022  
Wijziging in opmaak: de arcering van de beschrijving van het actiepunt in de tekst, zal verwijderd 
worden. 
 
Inhoudelijk: Het CvB meldt dat op de uitrol van het Dashboard Koers VO inmiddels een projectleider is 
aangesloten. De eerste zes schoolbesturen worden aangesloten. 
 
Het verslag wordt onder dankzegging vastgesteld, met als aandachtspunt de bovengenoemde 
wijziging in de opmaak. 
 
Bespreking actielijst: 
OPR-lid die de vraag over de structuurklas heeft gesteld zal zelf contact opnemen met betreffende 
beleidsmedewerker. Het actiepunt is hiermee afgehandeld en wordt van de actielijst gehaald. 
 
4. OPR  
a. Jaarverslag OPR 2021/2022 
De voorzitter deelt mee, dat er vanuit het interne overleg nog een aantal kleine aanpassingen zullen 
worden doorgevoerd in het jaarverslag. 
 
Het CvB geeft de volgende aandachtspunten mee: 
- Complimenten voor het verslag. Het is een goed leesbaar overzicht geworden. 
- Graag nog een aantal praktische zaken toevoegen aan het verslag, zoals het aantal 

vergaderingen, de aanwezigheid van de OPR-leden en de besproken onderwerpen. Door dit toe 
te voegen zal er in de loop van de jaren de ontwikkelingen op de verschillende thema’s 
inzichtelijk worden. 

- Het nuanceren  waar de OPR instemmingsrecht heeft. De OPR had instemmingsrecht op het 
plan van aanpak in het kader van Maatregel23.  

 
De wijzigingen worden in afstemming met de andere functionarissen doorgevoerd en het Jaarverslag 
2021-2022, zal buiten de vergadering om, opnieuw worden voorgelegd  aan het CvB. <<actie OPR>> 
 
b. Jaarplan en activiteitenplan(kostenoverzicht) OPR 2022-2023 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het Activiteitenplan OPR 2022-2023.  
Het Jaarplan is nog niet beschikbaar. 
 
Het CvB vraagt aandacht voor in de agenda opgenomen aanvulling: 
De genoemde bedragen in het activiteitenplan zullen zoals besproken met de functionarissen van de 
OPR, gelijk worden getrokken met de normbedragen die gelden voor dit soort activiteiten voor de 
medewerkers van Koers VO. <<actie OPR >>  

De voorzitter van de OPR heeft een offerte voor een voorstel voor de scholing toegestuurd. 

Het CvB heeft deze offerte goedgekeurd en teruggestuurd naar de voorzitter van de OPR. 

De voorzitter geeft nog een korte toelichting op het voorstel voor de scholing. Er is gekozen om de 

scholing op te splitsen. Een deel zal gaan over de medezeggenschap van de OPR (gepland op 26-01-
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2023) en het tweede deel over het lezen en interpreteren van financiële stukken (datum nader te 

bepalen).  

Het CvB vraagt aandacht om de kennis vanuit Koers VO te koppelen met de scholing van de OPR, 

door een medewerker van Koers VO aan te laten sluiten bij de scholing. Het voorstel is om  de 

voorzitter ABT Martine Pauptit aan te laten sluiten bij het eerste deel van de scholing: en de controller 

Jaco van den Berg bij het tweede deel. 

De voorzitter neemt het voorstel mee en zal het scholingsbudget in het activiteitenplan hierop 

aanpassen. <<actie OPR>> 

5. Koers VO in beeld 2021-2022  
Onder embargo is Koers VO in beeld 2021-2022 gedeeld met de OPR. Het CvB wil graag vragen of 

bespreekpunten ophalen bij de OPR die meegenomen kunnen worden naar de ALV van 13-12-2022. 

De volgende punten worden benoemd door de OPR: 

 

Schoolbezoeken Koers VO (pagina 17) 
De ervaring is dat ondersteuningscoördinatoren (oco’s) veel contact hebben met Koersconsulenten. 

Schoolbesturen hebben dat met het bestuur van Koers VO. Periodiek contact tussen locatieleiders en 

(beleidsmedewerkers) van Koers VO lijkt er minder te zijn, soms uit zich dat in minder kennis over 

passend onderwijs, het samenwerkingsverband en de gezamenlijke ambities.  
Hoe kunnen schoolbesturen, locatieleiders en oco’s hierin samen beter optrekken? 

 

Deskundigheidsbevordering passend onderwijs (pagina 16) 

In Koers VO in beeld staat dat de deskundigheidsbevordering via het Scholingsplein niet helemaal van 

de grond komt. Deelname op bepaalde onderwerpen is goed, maar ook is gebleken dat er niet altijd 

bereidwilligheid is om eigen deskundigheidsaanbod (van een school/schoolbestuur) ook aan andere 

scholen binnen Koers VO aan te bieden.  

Hoe kan de onderlinge uitwisseling tussen schoolbesturen beter gestimuleerd worden en 

betrokkenheid vergroot worden? 

 

Bezetting OPDC (pagina 32) 

Bij de bezetting van het OPDC valt het de OPR op dat er steeds veel plekken onbezet zijn. Kan de 

bezettingsgraad verhoogd worden? Of kan de expertise vanuit het OPDC evt. anders ingezet worden 

t.b.v. van andere scholen? Ook de Onderwijsinspectie heeft aangegeven het jammer te vinden dat 

deze prachtige bovenschoolse voorziening van Koers VO niet beter bezet is. En er is een wens dat er 

meer samengewerkt wordt tussen OPDC en het Maxima in Ridderkerk. 

 

Project Integratie vo-vso (pagina 27) 

De initiatieven voor samenwerking tussen vo en vso zijn inspirerend. Schoolbesturen en scholen zijn 

zich aan het bezinnen op het thema inclusiever onderwijs. Wie wil (de eerste ervaringen) delen? 

 

Thuiszitters (pagina 21) 

In Koers VO in beeld, wordt de vraag gesteld of de getallen over thuiszitters wel betrouwbaar zijn. Wat 

kunnen de schoolbesturen doen om ervoor te zorgen dat alle thuiszitters echt in beeld zijn en wat 

kunnen de schoolbesturen doen om te voorkomen dat leerlingen thuis komen te zitten? 

Het CvB geeft toelichting dat dit onderwerp op de agenda komt bij de ALV. Het is belangrijk dat in 

kaart wordt gebracht waar thuiszitters ontstaan. Koers VO is in eerste instantie voor de leerlingen met 

ondersteuningsbehoefte. Reguliere overstap vo-vo hoeft niet via Koers VO. Op dit moment wordt 

Koers VO wel veel ingeschakeld bij de zogenoemde verhuizers, waar geen plek voor lijkt te zijn. 
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Zorg Onderwijs Centrum (pagina 35) 

Aandacht wordt gevraagd voor de beperkte aanwezigheid van leerlingen en het nog beperktere deel 

van onderwijs. 

Het CvB geeft aan dat het ZOC op zich succesvol is en stelt voor om in de OPR over dit onderwerp 

een kennisdeling te doen door de organisatie die de leerlingen begeleidt (St. Timon). <<actie>>Op dit 

moment wordt een overzicht gemaakt met alle bovenschoolse voorzieningen binnen Koers VO. Om 

ook inzichtelijk te maken voor welke doelgroep we welke voorzieningen hebben. 

 

Internationale Schakelklassen (pagina 24) 

In de praktijk is zichtbaar dat er onvoldoende NT2-voorzieningen zijn binnen het dekkend netwerk voor 

de nieuwkomers die de taal nog niet machtig zijn. Graag hier aandacht voor vragen in de ALV. 

CvB licht toe dat dit probleem gedetecteerd is, maar dat Koers VO, hiervoor geen financiële middelen 

beschikbaar mag stellen. Het valt buiten de wettelijke taken van het samenwerkingsverband. Door de 

PO-raad, VO-raad en sectorraad is hierover al een brief naar de minister gestuurd. Daarnaast wordt er 

vanuit andere kanalen geprobeerd dit onder de aandacht te brengen van de landelijke overheid. De 

burgerlijke gemeente is verantwoordelijk voor de onderwerpen huisvesting en burgerschap. De 

Internationale Schakelklassen zijn verantwoordelijkheid van de schoolbesturen. De overheid moet 

ruimte creëren. Dit is een knelpunt omdat het buiten het passend onderwijs valt. 

Dit onderwerp kan daarom niet geagendeerd worden in de ALV. 

 

Ouder- en jeugdsteunpunt (pagina 17) 

Er wordt gevraagd of dit ouder- en jeugdsteunpunt op de juiste manier en op de juiste plek onder de 

aandacht wordt gebracht? 

CvB licht toe dat het ouder- en jeugdsteunpunt nog in oprichting is en dat het op dit moment nog te 

vroeg is omdat te agenderen. Via de al bestaande ouderinformatielijn, kunnen ouder Koers VO al 

goed vinden. Of jongeren ons op dit moment kunnen vinden is maar de vraag.  

Het CvB heeft naar aanleiding van een rapport dat uitgebracht is een inspirerend gesprek gehad met 

de gemeentelijk kinderombudsman (Stans Goudsmit). In dit onderzoek is in eerste instantie gekeken 

naar leerlingen in het speciaal onderwijs. De kinderombudsman heeft aangegeven om als vervolg ook 

een onderzoek te willen gaan doen onder jongeren in het reguliere vo. Het CvB brengt graag het 

rapport van de kinderombudsman onder de aandacht van de OPR. (link naar het rapport: Hoor mij en 

zie mij! Ervaringen van kinderen en jongeren met een beperking in het dagelijks leven. | Kinderombudsman 

Rotterdam) 

 

Het CvB dankt de OPR voor de punten en zal dit meenemen naar de ALV. 

 
6. Verkennen van de te bespreken onderwerpen CvB en OPR t.b.v een jaarplanning 
Het CvB stelt voor om de vier vergaderingen volgens een vaste systematiek per schooljaar in te delen. 

Twee vergaderingen gericht op het Ondersteuningsplan en twee vergadering gericht op 

verantwoording.  

Vergadering 1: ambities Ondersteuningsplan (september) 

Vergadering 2: Koers VO in beeld (december) 

Vergadering 3: ambities Ondersteuningsplan (maart) 

Vergadering 4: Financiën (juni) 

Om zo naast kennisdelingen ook inhoudelijk ambities uit het ondersteuningsplan te agenderen. Om zo 

daar gezamenlijk in op te trekken. Voorafgaand aan een vergadering wordt bepaald op welk 

onderwerp er actualiteiten zijn en dus interessant zijn om te bespreken in de OPR en dit koppelen aan 

een kennisdeling.  

Voorgesteld wordt om in de vergadering van maart 2023 ambitie 3 te agenderen, gekoppeld aan een 

kennisdeling over ZOC. <<actie>> 

  

https://www.kinderombudsmanrotterdam.nl/hoor-mij-en-zie-mij-ervaringen-van-kinderen-en-jongeren-met-een-beperking-in-het-dagelijks-leven/
https://www.kinderombudsmanrotterdam.nl/hoor-mij-en-zie-mij-ervaringen-van-kinderen-en-jongeren-met-een-beperking-in-het-dagelijks-leven/
https://www.kinderombudsmanrotterdam.nl/hoor-mij-en-zie-mij-ervaringen-van-kinderen-en-jongeren-met-een-beperking-in-het-dagelijks-leven/
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7. Wat verder ter tafel komt /rondvraag 
OPR-lid geeft aan het mooi te vinden om te zien, hoe er binnen de OPR met respect met elkaar wordt 
omgegaan, terwijl in de samenleving zoveel mensen juist gericht zijn op zichzelf. Ze ziet hierin hoop 
voor de toekomst! 
OPR-lid vindt het belangrijk dat er gedeeld wordt, wat de OPR doet . Binnen zijn eigen organisatie zal 
hij starten. Er zijn mogelijkheden, maar daarvoor moeten we elkaar opzoeken en meer benutten. 
OPR-lid vraagt aandacht voor de kleine schoolbesturen binnen de vereniging. 
OPR-lid geeft aan de overleggen van de OPR met het CvB als prettig te ervaren, vooral de open 
manier waarop het CvB met de OPR over de onderwerpen overlegt. 
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 

Actielijst OPR-vergadering 

Datum Onderwerp Wat Wie en wanneer 

01-12-2022 Agendapunt 2. 
Mededelingen 

Organiseren gesprek OPR en RvT-lid op 
voordracht van de OPR 

Bestuurssecretaris 
01-04-2023 

01-12-2022 Agendapunt 3. 
Verslag gez. Overleg 

Intern inventariseren op- en of 
aanmerkingen op het verslag van het gez. 
Overleg RvT, OPR, MR, CvB dd. 04-10-
2022 

Secretaris OPR 
01-02-2023 

01-12-2022 Agendapunt 4. 
a. Jaarverslag OPR 

Aandachtspunten CvB verwerken in het 
OPR Jaarverslag 2021-2022 
En gewijzigde Jaarverslag van de OPR 
voorleggen aan het CvB 

Secretaris OPR 
01-02-2023 

01-12-2022 Agendapunt 4. 
b. Activiteitenplan 
OPR 2022-2023 

Afstemmen met de controller van Koers 
VO, zodat de normbedragen die gelden 
binnen Koers VO worden opgenomen bij de 
activiteiten 

Voorzitter OPR 
01-02-2023 

01-12-2022 Agendapunt 4. 
b. activiteitenplan 
OPR 2022-2023 

Scholing OPR: 
- Bespreken in OPR: Aansluiten van 

medewerkers Koers VO bij de 
scholing, om link met Koers VO te 
koppelen. 

- Scholingsbudget in activiteitenplan 
aanpassen 

Voorzitter OPR 
01-02-2023 

01-12-2022 Agendapunt 5. 
Koers VO in beeld 
2021-2022 

Aan de kennisdelingen voor de OPR 
toevoegen: ZOC (St. Timon) voor de 
vergadering van maart 2023, gecombineerd 
met actualiteiten van ambitie 3. 

Bestuurssecretaris  
01-02-2023 

 


